
Protokół nr V/2022
z sesji Rady Osiedla Krzyki-Partynice

w dniu 25 stycznia 2022 roku

Sesja odbyła się hybrydowo (zdalnie z możliwością uczestnictwa w siedzibie Rady Osiedla),
trwała od godziny 19:30 do godziny 22:10. W sesji wzięło udział 18 Radnych (lista obecności
w załączniku), co stanowi kworum i daje możliwość podejmowania prawomocnych uchwał.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Osiedla Krzyki-Partynice Mateusz Nowakowski,
poinformował o sposobie głosowania w trybie zdalnym i przedstawił porządek obrad.

***

1. Przewodniczący Rady Osiedla przedstawił porządek obrad. Nie było wniosków o zmianę
porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad przedstawionym porządkiem obrad.

Głosowano w następujący sposób:
16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się”

***

2. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/32/22 w sprawie przyjęcia sprawozdania z
działalności Osiedla Krzyki-Partynice w roku 2021.

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się”

***

3. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/33/2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania
z realizacji zadania społecznego w roku 2021 o nazwie Klub SuperBabci i SuperDziadka
(Klub Seniora).

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się”

***

4. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/34/2022 w sprawie aktualizacji ofert zadań
społecznych, które będą realizowane w roku 2022 (Festyn społeczny Rodzinne
Krzyki-Partynice, Osiedlowy chór wraz z zespołem, Pląsy w plenerze 2, Podchody
Osiedlowe, Zabawy Podwórkowe).

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymuję się”

***

5. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/35/2022 w sprawie podjęcia realizacji
zadań społecznych w 2022 r. (Wigilia Sąsiedzka i Paczki Mikołajkowe).

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymuję się”



***

6. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/36/2022 w sprawie przyjęcia planu
wydatków Osiedla na rok 2022.

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymuję się”

***

7. Głosowanie nad uchwałą nr V/37/2022 przesunięto na koniec sesji z powodu braku
gotowości do przedstawienia projektu.

***

7. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/38/2022 w sprawie ustalenia składu
osobowego Komisji do spraw przyrody, której zadaniem będzie realizacja zadań związanych
z ochroną przyrody oraz zrównoważonym, proprzyrodniczym zagospodarowaniem terenów
zieleni na osiedlu Krzyki-Partynice. W skład Komisji wchodzą Radni: Małgorzata Piszczek,
Elżbieta Czekaj, Marina Lis, Marcin Kurek.

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się”

***

8. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/39/2022 w sprawie opinii wniosku o
wydanie zgody na sprzedaż napojów alkoholowych w Restauracji Meatologia przy ul.
Zwycięskiej 9-23/14 (zmiana przedsiębiorcy).

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się”

***

9. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/40/2022 w sprawie opinii wniosku o
wydanie zgody na sprzedaż napojów alkoholowych w Restauracji Yono Sushi przy ul.
Przyjaźni 66/14 (kolejne zezwolenie).

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, „przeciw”,  „wstrzymuję się”

***

10. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/41/2022 w sprawie opinii wniosku o
wydanie zgody na sprzedaż napojów alkoholowych na Stacji Paliw przy ul. Karkonoskiej 52
(kolejne zezwolenie).

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
18 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymuję się”

***



11. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/42/2022 w sprawie udostępniania
informacji publicznej oraz informacji o środowisku i jego ochronie na temat planowanych
prac i inwestycji w zieleni i środowisku przyrodniczym.

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
17 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymuję się”

***

12. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą nr V/43/2022 w sprawie dzierżawy terenu przy
ul. Wałbrzyskiej przez Bar plażowy Ogródek na kolejne trzy lata.

Głosowanie przebiegało w następujący sposób:
16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymuję się”

***

13. Przyjęto protokół z poprzedniej sesji Rady Osiedla.
17 „za”, 0 „przeciw”,  0 „wstrzymuję się”

***

14. Przewodniczący zapytał, czy zgłaszane są wolne wnioski i zapytania.
- omówiono propozycję zorganizowania spotkania integracyjnego dla członków i członkiń
Rady Osiedla
- omówiono tegoroczną edycję Wrocławskiego Budżetu Obywatelskiego i możliwości
udzielenia wsparcia dla lokalnych projektów
- Kalina Downarowicz zrezygnowała ze stanowiska Sekretarza Zarządu Rady Osiedla
(formalne pismo w tej sprawie przekazała Przewodniczącemu Zarządu Rady Osiedla
mailowo)
- na wniosek formalny radnej Krystyny Gęsiak-Piątkowskiej głosowanie nad przesunięciami
klasyfikacji budżetowej w planie wydatków Osiedla na rok 2022  (V/37/22) przeniesiono na
kolejną sesję Rady Osiedla

***

15. Termin VI sesji Rady Osiedla Krzyki-Partynice zostaje ustalony na 15 lutego 2022 roku o
godzinie 18:30.

***

16. Przewodniczący Mateusz Nowakowski zamknął V sesję Rady Osiedla Krzyki-Partynice.

_______________________

Przewodniczący Rady Osiedla
Mateusz Nowakowski

_______________

Protokół sporządziła
Sekretarz Kalina Downarowicz


